
SPoLEK CHoVATELŮ SLoVENSKÝCH CUVACÜ

Zápis o průběhu náhľadní členské schůze
Spolku chovatelů Slovenských čuvačů

se sídlem Mostecká 129,Brařlany, PSČ 435 Ż2,ĺČ sąlsoza5' zapsaného ve spolkovém rejstříku
vedenéĺn Krajským soudem v Ústí nad Labem, v oddíle L,vložcę 12481

(dále jen ,,Spolek")
která se konala dne 24.09,Ż022 od 17:15 hodĺn v pľostoľách výstavní haly Kynologického klubu Zetor,

Jedovnická 4394,Brno - Vinohľady, PSč 628 00

ÚvoĺI1

E-mail WWW: WWW

1.1. Pověření kŕízení čIenské schůze

V souladu s ustanovením $ 254 odst. 2 zákonač,.8912012 Sb', oběanský zákoník (dále jen ,,oZ*)
řídila náhradní členskou sclrůzi předsedkyně Spolku Romana Rendlová (dále jen ,,Řídí"í čS";.

Přítomnost

Přítomrro bylo 12 (dvanáct) členů Spolku uvedených v listině přítomných ze 226 aktivních členů'
Listina přítomných členů tvoří nedílnou součást tolroto ztryisu.

Existence Spolku

2.1.

Existence Spolku byla ověřena z výpisu ze spolkového rejstříku vedeného Krajským soudem v Ústí
nad Labem v oddíle L, vloŽce 12481, ze dne Ż4'09'20Ż2, o němŽ Řĺaĺcĺ ČS pľohlásil, že obsahuje
spľávné, úplné a aktuální údaje o Spolku.

Řĺano svolání

Rídící CS prohlásil, Že členská schůze byla svolána v souladu s úplnýrn platným zněním stanov
Spolku a v souladu s příslušnými ustanoveními OZ, výborem Spolku řádně a včas, a to pozvánkou
zveřejněrrou na webových stľánkách Spolku následně rozeslanou formou emailové zpľávy členům
Spolku' a to nejméně 30 (slovy: třicet) dní přede dnem konání členské schůze. Proti tomuto
pľohlášení nebyl vznesenżádný protest nebo námitka.

Následně Řĺoĺcĺ ČS konstatoval, te řádná členská schůze nebyla usnášeníschopná. Řádná ělenská
schůze byllatudíż ukončena v 16:05 hod. V souladu s čl. 5.2.4. aktuálních a platných stanov Spolku
by|a náhľadní členská schůze svolána na24.09.Ż022 v 17:I5 hoĺl.. Všichni členové byli o konání
náhradní členské schůze řádně a včas infonnoválri, a to rozesláním pozvánky na náhradní členskou
schůzi, ato v 16:10 hod. emailem ataké zveřejněním pozvánky na nálrradní členskou schůzi na
webových stľánkácli Spolku.

2.2 Způsobilost a působnost k přijÍmání ľozhodnutí

Řĺaĺcĺ Čs aate pľohlásil, źe náhraďní člęnská schůze byla svolána řádně a včas, a to v souladu s čl.
5.2.4.p|atných stanov. Dále konstatoval,že náliradní členská schůze je dlę ustanovení $ 257 odst.
2 zźtkona oZ usnášeníschopná. Pľoti tomuto prolrlášení nebyl vznes en Źádný protest nebo námitka.

Působnost členské sclrůze přijmout následující ľozhodnutí (viz pořad jednání včl. 3'1.) byla
ověřena ze stalrov Spolku, které podle Řĺdĺcĺno ČS představují účinnŁ a úplné znění tohoto
dokumentu a z příslušnýclr ustanovęní oZ'

1.2.
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-t Zaltújení a rozltoĺlnutí ndltradní členské scllůze Spolku o jejím pľůběhu a řízenĺ

Seznámení s pořadem jednání

Řĺaĺ"ĺ ČS seznámil přítomné s návrhem pořadu jednání náhradní členské schůze (o kteľé prohlásil,
že je samozřejmě totožný s pořadem jednání řádné ělenské schůze), které bylo následující:

l) Zahź|ení.
Ż) Volba předsedy ělenské schůze, zapisovatele, ověřovatele zápisu a osoby pověřené

sčítáním hlasů.
3) Projednání zprávy výboru o činnosti Spolku zarok2021.
4) Projednání zpľávy jednatele Spolku zarok2021.
5) Pľojednání zprtny o výsledcích hospodaření Spolku zarok20Ż1.
6) Projednání zprtxy kontľolní arevizni komise Spolku zarok2021.
7) Projednání zprávy poradce chovu zarokŻ02I'
8) Schválení návrhu ľozpočtu Spolku prorok2023.
9) Krytí a spolupľáce s poradcem clrovu.
I0) Změna bonitační směľnice a Směľnicę o ělenských a ostatních poplatcích.
11) Diskuze.
12) Závěr'

o předneseném návľIru bylo hlasováno zvednutím ľuky. Pľo přijetí ľozhodnutí hlasovali všichni
přítomní členové, což představuje v případě náhľadní členské schůze 100% hlasů členů přítomných
na náhrađní členské schůzi, pľoti návľhu nehlasoval nikdo' nezĺJrže| se nikdo. Proti výkonu
hlasovacího pľáva nebyly vzneseny žádné námitky.

Hlasy byly seěteny sčitatelem a po sečtenĺ byl Řídĺcĺm ČS konstatován ýsledek hlasování'
Náhradní členská schůze byla seznámena s pľogramem jednání a r,yslovila s ním souhlas'

Řĺaĺcĺ ČS konstatovaI, źe považuje nálrradní ělenskou schůzi za zahájenou.

Následně k návľhu Řĺdĺcĺho ČS ľozhodla náhľadní členská schůze jednomyslně o tom' že o
příslušném schválení ěi rozhodnutí projednávaných bodů pľogramu bude hlasováno vždy členy
okamžitě po jejich pľojednání.

Volba funkcionářů náhľadní členské schůze

Následně bylo přistoupeno k volbě orgánů náhľadní členské schůze s tím, Že do příslušných funkcí
navrhl Rídící CS následující osoby:

předseda náhľadní členské schůzę: Romana Rendlová
(dále jen stále,,Řídící Čs")

zapisovatel:

3.1.

It

ověřovatel zápisu:

osoba pověřená sčítáním
hlasů:

Jana Kľsková

ŻanetaTancošová

Kateřina Bľtníková

Nato Řídící ČS pristoupil k lrlasování k jednotlivým navrŽeným osobám do funkcí náhľadní

Ż

členské schůze
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o přednesenénr návrlru bylo hlasováno zvednutíln ruky. Pľo přijetí ľozhodnutí hlasovali všichni
přítomní členové, což představuje v případě náhľadní členské schůze 100% hlasů členů přítomných
na nálrradní členské schůzi, pľoti návľlru nehlasoval nikdo, nezdržel se nikdo. Pľoti výkonr.l
hlasovacílro práva nebyly Vzneseny źáďné námitky.

Hlasy byly sečteny navľženým sčitatelem a Řídící ČS konstatoval,żevšechny navrtené osoby byly
zvoleny jednomys1ně.

Pľojednĺíní zpľĺÍvy o činnosti Spolku za ľok 2021 (samostatnő příloha)

Řĺaĺcĺ ČS přednesl zprźłvu o dosavadní činnosti Spolku. Zároveňpoděkoval všem členům výboru
a KRK za dosavadní spolupráci, organizaci činnosti Spolku' tzn. zejména chovu a s tím spojené
administrativy, oľganizaci výstav, organizaci ýcvikového táboru a výcviku pasení.

o předneseném návrhu bylo hlasováno zvednutím ľuky. Pľo přijetí rozhodnutí hlasovali všichni
přítomní členové, coŽ představuje v případě nálrradní členské schůze 100% hlasů členů přítomných
na náhľadní členské schůzi' pľoti návľhu nehlasoval nikdo, nezdľžel se nikdo. Pľoti výkonu
hlasovacího pľáva nebyly Vzneseny žádné námitky.

Hlasy byly sečteny navrženým sčitatelem a Řĺdĺcĺ ČS konstatoval výsledek hlasování. Náhľadní
členská schůze schvaluje zpľávu o činnosti Spolku za rokŻ02L

PľojednĺÍní zprdvy jednatele Spolku za rok 2021 (sanlostatná příloha)

Rídící CS poté předal slovo jednateli Spolku, který seznámil členy se zpľávou jednatele za rok
Ż0Ż1.

o předneseném návrhu bylo hlasováno zvednutím ľuky. Pro přijetí rozlrodnutí hlasovali všichni
přítomní členové, což představuje v případě náhľadní členské schůze 100% hlasů členů přítomných
na náhradní členské schůzi' pľoti návrhu nehlasoval nikdo, nezeJrźel se nikdo. Pľoti výkonu
hlasovacílio pľáva nebyly Vzneseny żádné námitky.

Hlasy byly sečteny navľženým sčitatelem a Řĺdící ČS konstatoval výsledek hlasování. Náhľadní
členská schůze schvaluje zprávujednatele Spotku za rokŻ02Í.

ProjednĺÍní zpľĺÍvy o ltospodaření Spolku za ľok 2021 (samostatna příĺoha)

Řĺaĺcĺ Čs pľedalslovo jednateli Spolku, kteľý seznámil členy se zprávou o hospodaření Spolku za
rok2021.

o předneseném návľhu bylo hlasováno zvednutím ľuky' Pľo přijetí rozhodnutí hlasovali všichni
přítomní členové' což představuje v případě náhľadní členské schůze 100% hlasů členů přítomných
na náhradní členské schůzi, pľoti návrhu nelrlasoval nikdo, nezdľžel se nikdo. Proti výkonu
hlasovacího pľáva nebyly vzneseny źádné námitky.

Hlasy byly sečteny navrŽeným sčitatelem a Řídícĺ ČS konstatoval výsledek hlasování. Náhľaĺlní
členská schůze schvaluje zpľávu o hospodaření Spolku za ľokŻ02l'

Projednĺíní zprdvy kontrolnĺ u ľevizní komise zu rok 2021 (samostatnd příIoha)

Řĺaĺcĺ ČS poté předal s|ovo členovi KRK, který seznámil členy se zprávou KRK za rok2021.

5.

6.
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o předneseném návľlru bylo hlasováno zvednutím ruky. Pľo přijetí rozhodnutí lrlasovali všichni
přítomlrí členové, což představuje v případě náhradní členské schůze 100% hlasů členťl přítomnýcli
na náhľadrrí členské schůzi, pľoti návľhu nelrlasoval nikdo, nezdľžel se nikdo. Proti výkonu
hlasovacího práva nebyly vzneseny žádné námitky.

Hlasy byly sečteny navrženým sčitatelem a Řĺdĺcí ČS koristatoval výsledek hlasování. Náhľaĺlní
členská schůze schvaluje zpľávu kontľolní a revizní komise za, rokŻ02l.

Pľojednání zpľĺÍvy poľĺlĺIce chovu Spolku za ľok 2021 (samostatnći příĺoha)

Rídící CS poté konstatoval, že vzhledem k nepřítomnosti poľadce chovu Spolku, seznámí členy se
zprźĺvouporadce chovu zarok2021 on sám.

o předneseném návrlru bylo hlasováno zvednutím ľuky. Pro přijetí rozhodnutí hlasovali všichni
přítomní členové, což představuje v případě náhradní členské schůze 100% hlasů čleriů přítomnýclr
na náhradní členské schůzi, pľoti návrhu lrlasovaljeden přítornný člen, nezdľžel se nikdo. Proti
výkonu hlasovacílro pľáva nebyly Vzneseny žádné námitky.

H|asy byly sečteľly navrŽeným sčitatelem a Řĺdĺcĺ ČS konstatoval výsledek hlasování. Náhľadní
členská schůze schvaluje zprávu poľadce chovu Spotku zaľokŻ0ŻI'

Projednttní nĺívrhu ľozpočtu SCHSč pľo rok 2023 (samostatnćł příloha)

Řĺĺĺcĺ ČS poté předal s|ovo jednateli Spolku, kteý seznámil členy s návrhem ľozpočtu pro rok
202Ż.

o předneseném návľhu bylo hlasováno zvednutím ruky. Pľo přijetí ľozhodnutí hlasovali všichni
přítomní členové, což představuje v případě náhľadní členské schůze 100% lilasů členů přítomných
na náhľadní členské schůzi' pľoti návrhu nehlasoval nikdo, nezĺJľźel se nikdo. Pľoti výkonu
hlasovacílro práva nebyly vzneseny žádné ntmitky.

Hlasy byly sečteny navrženým sčitatelem a Řĺdĺcĺ ČS konstatoval výsledek hlasování' Náhľadní
členská schůze schvaluje návľh ľozpočtu SCHSč pľo ľok 2023.

Kľytí a spoluprdce s poľaĺlcem chovu

Řĺoĺcĺ ČS poté konstatoval, że vzhled,em te je tÍebaupozornit přítomné členy na nutlrost spolupráce
členů při chystaném krytí s poľadcem chovu, aby nedošlo k nevhodnému spojení chovnýchjedinců.

Řĺdĺcĺ ČS apeloval na přítomné členy, aby zodpovědně přistupovali k otázce krytí a větší
spolupráci s poradcem chovu' Zdűraznil, žeje nutné, aby bylo před krytím důkladně promýšleno,
které kľycí psy vybírat' nelzetotiž' oslovovat poradce chovu na poslední chvíli a hledat
nejbližšího krycílio psa.

Dá|e zdfuaznlla, Že je vhodné více spolupracovat s poľadcem chovu jiŽ při výběru vhodného
krycího psa, neboť zkušenosti poradcejsou letité aje vhodné tyto zkušenosti a znalosti při výběľu
využít.

Změna bonitační směľnice a Směrnice o členskýcIt a ostatníclt poplatcícll

Řĺdĺcĺ ČS poté přítomným ělenům Spolku' Že dojde ke dni 15' l0. 2OŻ2 ke změně bonitační
směľnice.

9
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Řĺdĺcĺ ČS sezrrárnil všechny přítomné členy s důvody' pľoč došlo ke změně bonitační směrnice a
Směľnice o členskýcli a ostatníclr poplatcích a s důvody, které vedly výbor k této zrněně.

Řĺaĺcĺ ČS seznámil přítomné členy s konkľétními změnami a nově stanovenou výší poplatků.
Následně pľoběhla krátká diskuze o dané tématice a následně se všichni přítomní členové shodli'
že souhlasí s navrŽenými zněnami Směľnicę bonitační i Směrnicę o členských a ostatních
poplatcích souhlasili a vzali je na vědomí.

12. Diskuze

V rámci diskuze bylo otevřeno téma pľoblematiky v CHS Čeľný koľálek a problémů s chováním
MVDr. Valteľové

Slovo si vzalaPavla Beľálrková a sdělila její zkušenosti s MVDľ. Valteľovou a jejími pľaktikarni
a chováním při pľodeji štěňat. Vysvětlila svou osobní zkušenost s MVDr' Valterovou a jejím
chováním k potencionálním zájemcům a vyhroŽováním utľacením zvíŕat. Navíc sdělila' Že se na
ní obľací stále více potencionálních zájemců o štěňata s obdobnou zkušeností' jako má ona sama.

Dále odkazovala na poslední nešťastnou událost s MVDľ. Valteľovou, kdy Spolek obdržel podnět
od paní Davídkové, potencionálnízájemkyní o štěně, ve kterém popisuje osobní zkušenost s paní
Valterovou a jejím zacházením se štěliaty' Na to Řídící Čs sdelil, že tato událost je stále v řešení
a byly ze strany Spo|ku podniknuý veškeré dostupné kľoky k lyšetření podnětu, ať v rovině
správní či přímo ze stľany Spolku.

Poté dále probíhala diskuze o tom, jak s MVDr. Valteľovou řešit její chování a nabízení štěňat
bez pľůkazu původu, neboť bylo přítomnými členy sděleno, Že viděli lnzeráĘ, kdy současně
nabízela štěňata s průkazem původu ibezprťlkazu původu. Poté byl ěleny výboru vysloven názor,
že je na ztłjemcích, zda přistoupí na nabídku MVDr. Valteľové a štěně bez prtlkazu původu si
koupí. Navíc pokud je nutné, aby se takovýto zájemce, ľesp. noý majitel štěněte bez pľůkazu
původu, obrátil na Spolek s podnětem, pokud k tomu bude mít opľávněný dťlvod'

Další slovo si vzal administľátor chovu, který potvrdiI, že prtlkazy původy na nahlášené vrhy jsou
vżďy vyŕizovány a pľůkazy původu jsou MVDr. Valteľové řádně vystavovány.

Dále si vzala slovo ŽanetaTancošová, která sdělila své zkušenosti s MVDr. Valteľovou s tím, Že
MVDr. Valteľová je letitou chovatelkou, jejízvíŕatajsou v dobľé kondici, dobře se o ně sÍaráa
poskytuje jim vždy adekvátní péči. Navíc sdělila, že se Spolek snaží s MVDľ. Valterovou
spolupracovat a snaŽí sejí poĺnáhat, a to ve všech oblastech clrovu'

Slovo si vza\a znovl Pavla Beľánková, kteľá oponovala Żanetě Tancošové s tím, že s MVDľ.
Valteľovou nelze rozumně vyclrázet, že neumí vycházet s liđmi, její chování je nestandardní.
Dále łyslovila domněnku, že se o zvíÍata nestaľá tak jak by měla. Żę šĚřntaz její CHS nejsou
socializovaná, jsou plachá. Na to bylo reagováno členy výboľu' kteří ma_ií osobní zkušenosti s
návštěvami v CHS a znají MVDľ' Valterovou. Těmi bylo sděleno, Že se MVDľ. Valteľová staľá o
zvÍÍata vę své CHS, zvířata nijak nestľádají, jsou v dobré výživové kondici a je jim poskytnuta
dostačující péče, a to včetně té zdravoÍní.

Řĺaĺcĺ Čs t"dy vyzval přítomné členy, aby navrhlitedy řešení' které má Spolek udělat, neboť
výboľ má zato, że ve vztahu k MVDľ. Valteľové činí všechny kroky, které jsou mu v rálnci
zákona umožněny. Nikdo z přítomných členů nenavrhl żádné jiné kľoky než ty, kteľé Spolek
doposud činila činí.

Pavla Beránková závéľem vyzvalta výbor, ať nepřivírá oči před chováním MVDr. Valteľové a
snaží se nadále situaci korigovat a řešit.

5
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Řĺdĺcĺ ČS uzavřel, že pokud nebudou výboľu doľuěeny dalšípodněĘ a stíŽnosti, není v
pľavomoci a siláclr Spolku pľávně cęlou situaci řešit. Je pouze v silách jednotlivých členů Spolku,
pokusit se pomoci MVDľ' Valterové osobně'

13. Zdvěľ

schůzi pľohlásil za ulĺončenou.

V Bľně, ďne24.09.Ż02Ż

Romana Rendlová
předseda členské schrize

ověřovatel zápisu

ŻanętaTancošová

Řĺaĺcĺ ČS konstatova|, že předmětná ľozhodnutí byla náhľadní ělenskou schůzí přijata a jejich
obsah i způsob přijetí byl v souladu se zákonem i stanovami Spolku.

o shora uvedených rozhodnutích náhľadní ělenské schůze Spolku byl sepsán tento zápis, předsedou

ělenské schůze Romanou Ręndlovou přeěten a schválen.

Řĺdĺcĺ ČS pote poděkoval všem přítomným ělenrim zaűéast a v 18:30 hod' náhľadní členskou

Jana
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